
Z á p i s n i c a
z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného dňa 27.12.2018 o 18,00 h v zasadacej miestnosti 

obecného úradu v Šintave

 

prítomní: viď prezenčná listina

bod 1)

Zahájenie – určenie overovateľov zápisnice

 

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvorila a viedla starostka obce Bc. Stanislava Režnáková, ktorá privítala 
prítomných poslancov a občanov obce.
      Návrh na doplnenie bodov programu:
- Poslanec Šimulčík žiada o zaradenie bodu programu: Parametre nahrávania OZ
- Predsedajúca navrhla doplniť bod programu:  Schválenie sobášneho dňa
Predsedajúca prečítala pozvánku aj s doplnenými bodmi programu.
 
V rámci rozpravy vystúpili poslanci:

- Kavoň – navrhuje preložiť bod programu: Parametre nahrávania OZ na ďalšie zastupiteľstvo, kde by pripravil a 
doplnil  dokument  o  možnosť  interného nahrávania,  aby  sa  vedeli  porovnať  ceny,  ďalej  navrhol,  aby  obec 
vyzvala  na cenové ponuky aspoň troch ľudí, ktorí s tým pracujú,

- Šimulčík – principiálne súhlasí, aby sme mali cenové návrhy do najbližšieho zasadnutia a vedeli porovnať ceny,  
navrhujem doplniť do programu zasadnutia Parametre nahrávania OZ bez bodu B).

- Endelová – navrhla zrušiť bod č. 6/Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I.  polrok 2019, 
pretože nebola  dodržaná zákonná lehota na zverejnenie 15 dní,

- Šimulčík – treba rozlišovať zákonné a vnútorné predpisy, do februára táto vnútorná legislatíva bude flexibilná,

- Kavoň – nemám s tým principiálne problém, ale porušujeme rokovací poriadok, aby sme neboli v médiách, že  
nedodržujeme lehoty, všetky argumenty beriem, len štyri roky sa niesli v duchu napádania.

Predsedajúca – práve z časových dôvodov to tak je a vravelo sa o tom na porade.

 

     Predsedajúca dala hlasovať za návrhy na vypustenie a doplnenie bodov programu:
- za vypustenie bodu č. 6) Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2019.
Prítomných 9, za: 8, zdržal sa: 1 (Kavoň), proti: 0, - návrh schválený
 
- za doplnenie bodu programu: Parametre nahrávania OZ.
Prítomných 9, za: 9, zdržal sa: 0, proti: 0, - návrh schválený
 
- za doplnenie bodu programu:  Schválenie sobášneho dňa
Prítomných 9, za: 9, zdržal sa: 0, proti: 0, - návrh schválený
 

Za overovateľov zápisnice z dnešného zasadnutia predsedajúca určila poslancov OZ: Romana Matušicu a Lenku 
Hanákovú. Následne prečítala program zasadnutia a dala o ňom hlasovať.

Prítomných 9, za: 9, zdržal sa: 0, proti: 0, - návrh schválený

 Bod 2)
Kontrola plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia
 



     Kontrola plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia bola zverejnená a  tvorí prílohu zápisnice.
Predsedajúca dala hlasovať za návrh uznesenia č.  15 v znení : Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na vedomie 
kontrolu plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia.

Výsledok hlasovania: prítomných 9, za: 9, zdržal sa: 0, proti:0, návrh bol schválený
 

 

Bod 3A)
Rozpočtové opatrenia ZŠ s MŠ kráľa Svätopluka v Šintave na rok 2018 – originálne kompetencie – prenesené 
kompetencie
 

     Písomné vyhotovenie k tomuto bodu obdržali všetci poslanci a tvorí prílohu zápisnice.

V rámci rozpravy vystúpili nasledovní poslanci:

- Šimulčík – k niektorým položkám som dostal vysvetlenie, upozorňuje na nezrovnalosti, ale vzhľadom na zmenu 
ekonómky na škole nechce komplikovať situáciu a chce sa k tomu vrátiť  neskôr a teraz odporúča,  aby sme 
rozpočtové opatrenie schválili,

- Kavoň – pripájam sa, finančná komisia nezasadala, ale vedenie školy má moju plnú dôveru, doporučujem 
rozpočet schváliť.

 

Predsedajúca dala hlasovať za návrh uznesenia č.  16 v znení :  Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje 1. 
úpravu rozpočtu MŠ – navýšenie rozpočtu o  2  884,-  €  a  navýšenie finančných prostriedkov od obce na 
odchodné a poistné do sociálnej a zdravotnej poisťovne pre učiteľku MŠ v celkovej výške + 2 285,- €.  2.  
úpravu rozpočtu ZŠ – navýšenie rozpočtu o 13 086,-  €,  základná škola nežiada od obce žiadne finančné 
prostriedky.

Výsledok hlasovania: prítomných 9, za: 9, zdržal sa: 0, proti:0, návrh bol schválený

 

Bod 3B, 3C

Návrh rozpočtu ZŠ s MŠ kráľa Svätopluka v Šintave na rok 2019

Návrh – Príloha č. 1 k VZN Obce Šintava o výške dotácie na osobné a prevádzkové náklady na dieťa MŠ, ŠKD, 
VŠJ v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Šintava na rok 2019

 
     Písomné vyhotovenie k tomuto bodu obdržali všetci poslanci a tvorí prílohu zápisnice.

V rámci rozpravy vystúpili nasledovní poslanci:

-  Šimulčík  – financie na školu dáva štát,  náš zásah je minimálny,  doriešiť  treba školský  klub detí,  kde je 8  
hodinový úväzok, navýšenie niektorých platov o 20%, v budúcnosti vyladiť, aby financie išli tam, kam treba,

- Kavoň – súhlasím s pripomienkou, že čo si škola dokáže vydobiť, všetko nechať v ich kompetencii.

 

Predsedajúca dala hlasovať za návrh uznesenia č.  17 v znení  : Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje 1. 
rozpočet ZŠ s MŠ kráľa Svätopluka Šintava na rok 2019 

09.1.1.1. MŠ

a) príjmy celkom                 136 500,- €

b) výdavky celkom              136 500,- €



 

09.1.2.1. ZŠ 1. stupeň

a) príjmy celkom                277 000,- €

b) výdavky celkom             277 000,- €

 

09.2.1.1. ZŠ 2. stupeň

a) príjmy celkom                268 000,- €

b) výdavky celkom             268 000,- €

 

09.5.0. Školský klub detí

a) príjmy celkom                33 500,- €

b) výdavky celkom             33 500,- €

 

09.6.0.1. Výdajná školská jedáleň

a) príjmy celkom                34 000,- €

b) výdavky celkom             34 000,- €

 

2. Prílohu č. 1 k VZN Obce Šintava o výške dotácie na osobné a prevádzkové náklady na dieťa MŠ, ŠKD, VŠJ v 
zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Šintava na rok 2019.

 

Výsledok hlasovania: prítomných 9, za: 9, zdržal sa: 0, proti:0, návrh bol schválený.

 

Bod 4)

Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu obce

 

     Písomné vyhotovenie k tomuto bodu obdržali všetci poslanci a tvorí prílohu zápisnice.

V  rámci  rozpravy  vystúpil  poslanec  Šimulčík  –  či  rezervný  fond  má  byť  súčasťou  rozpočtu,  odpovedala 
účtovníčka obce J. Tothová – nemusí byť rozpočtovaný.

 

   Predsedajúca dala hlasovať za návrh uznesenia č.  18 v znení :  Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na 
vedomie stanovisko hlavného kontrolóra obce Šintava k návrhu rozpočtu obce.

Výsledok hlasovania: prítomných 9, za: 9, zdržal sa: 0, proti:0, návrh bol schválený.

 

Bod 5)
Návrh rozpočtu obce Šintava na roky 2019-2021

 

     Písomné vyhotovenie k tomuto bodu obdržali všetci poslanci a tvorí prílohu zápisnice.

V rámci rozpravy vystúpili nasledovní  poslanci:

- Kavoň – spýtal sa starostky, že či je s rozpočtom stotožnená a odporúča ho prijať



- starostka  - odpovedala, že sa bude upravovať, uvidíme čo čas prinesie, ale v konečnom dôsledku by sme sa ho 
mali držať v takom stave aký je, by sa mohol prijať

-  Šimulčík  –  pripomienka  v  rozpočte  položka  všeobecný  materiál  3.1.  vo  výdajoch  –  hasiči,  presunúť  na 
občianske  združenie,  pripomienka  ohľadne  III.  piliera  dôchodkového  pripoistenia  –  tento  je  vo  vyššej 
kolektívnej zmluve a neprislúcha nám do toho zasahovať, ďalší návrh – úprava výšky odmien, upraviť ich na 
úroveň roku 2017.

- starostka odpovedala,  že  sa pozrie na III.  pilier,  s  platmi pracovníkov obce budem robiť a upravovať ich,  
odmeny a osobné ohodnotenia podľa kvality práce.

- Kavoň – z údajov zo záverečného účtu z r. 2017 vyrátal na pracovníkov obce (21 pracovníkov na plný úväzok, 3 
na skrátený) hrubú mzdu cca brutto 910,- €.  Práca zamestnancov obce bola zosmiešňovaná, treba vytvárať takú 
pracovnú atmosféru, aby na obci ľudia chceli pracovať. Platy sú v plnej kompetencii starostky a má plnú dôveru.

- Šimulčík – všetkým zamestnancom nebola ponúknutá možnosť pripoistiť sa v III. pilieri, my sme kritizovali 
platy výkonných zamestnancov obce, dobrých zamestnancov by sme si mali udržať.

- J. Tóthová – všetkým zamestnancom bola ponúknutá možnosť pripoistiť sa v III. pilieri.

- Csemezová – vyjadrila sa k III. pilieru, že ona ho nedostávala.

- Šimulčík – návrh na znenie uznesenia: Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje upraviť rozpočet v položke 
odmeny 01.1.1. na skutočnosť odmien v roku 2017.

Predsedajúca  dala  hlasovať  za  návrh  uznesenia  č.  19  v  znení:  Obecné  zastupiteľstvo  v  Šintave  schvaľuje 
upraviť rozpočet v položke odmeny 61400 podľa schváleného návrhu rozpočtu 2017 a   ich presunutie na 
kapitolu opravy ciest. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová,  Endelová,  Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica,  Miklošík, 
Šimulčík, Tvarožková), za: 5 (Endelová, Hanáková, Jurašiková, Šimulčík, Tvarožková), zdržal sa: 1 (Csemezová), 
proti:3 (Matušica, Miklošík, Kavoň), návrh bol schválený.    

Predsedajúca dala hlasovať za návrh uznesenia č. 20 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave 

1. s c h v a ľ u j e   rozpočet na rok 2019 

  Rozpočet na rok 
2019 v €

Bežné príjmy 1520031

Kapitálové príjmy 0

Finančné operácie príjmové 0

Vlastné príjmy ZŠsMŠ 15616

Príjmy spolu 1535647

 

   Rozpočet na rok 
2019 v €

Bežné výdavky 720647



Kapitálové výdavky 0

Finančné operácie výdavkové 66000

Výdavky ZŠsMŠ 749000

Výdavky spolu 1535647

2.  berie na vedomie viacročný rozpočet na roky 2020-2021 

 Rozpočet na r 2020 
v €

Rozpočet na r 2021 
v €

Bežné príjmy 1519347 1519347

Kapitálové príjmy  0

Finančné operácie príjmové   

Príjmy spolu 1519347 1519347

 Rozpočet na r 2020 
v €

Rozpočet na r2021 v 
€

Bežné výdavky 698460 698460

Kapitálové výdavky   

Finančné operácie výdavkové 66000 66000

ZŠsMŠ   

 764460 7644

Výsledok hlasovania: prítomných 9, za: 9, zdržal sa: 0, proti:0, návrh bol schválený. 

 

 

Bod 6)

Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2019

 

     Odložené na januárové zasadnutie Obecného zastupiteľstva.

 

Bod 7)

Parametre nahrávania OZ



 

     Predsedajúca udelila slovo predkladateľovi návrhu poslancovi Šimulčíkovi, ktorý navrhol vypustiť z návrhu 
bod b) „OZ poveruje starostku obce, aby zmluvne zabezpečila nahrávanie do najbližšieho OZ“, a vložiť,  
„záujemci o službu majú podať návrh do 15.1.2019“.

     V rámci rozpravy vystúpili poslanci Kavoň a Šimulčík, ktorí dotvárali dokument parametre zaznamenávania 
OZ  – kvalitu, rozsah nahrávania, zverejňovanie a archiváciu nahrávania, dĺžku zmluvy, pokuty, rozhodujúci prvok 
pri výbere.

      V rámci rozpravy vystúpili občania:

- Marek Endel – upozorňoval na technické parametre natáčania.

- Helena Miklošíková – pýtala sa, či je toto najväčší problém našej obce, zasadáte dobre, slušne, riešme iné 
problémy.

- Starostka – my by sme to SeredOnline najradšej vylúčili, keď si budeme nahrávať sami, tak vylúčime odtiaľto 
všetky stránky, ktoré našu dedinu zviditeľnili tak jak ju zviditeľnili chceme zamedziť tomuto, aby sme si robili 
vlastné nahrávanie a nie aby nám tu nahrával hocikto. 

- Šimulčík – nahrávanie slúži ako pomôcka, keď sa píšu uznesenia. 

     Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za  návrh uznesenia č. 21 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave 
schvaľuje nahrávanie OZ ako aj dokument Parametre nahrávania OZ, záujemci o službu môžu podať návrh do 
15.1.2019.

Výsledok hlasovania: prítomných 9, za: 9, zdržal sa: 0, proti:0, návrh bol schválený.

 

Bod 8)

Schválenie sobášneho dňa

 

     Predsedajúca informovala prítomných, že treba schváliť sobášny deň, ktorý navrhuje na sobotu.

Hlasovanie za  návrh uznesenia č. 22 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje sobášny deň „sobota“.

Výsledok hlasovania: prítomných 9, za: 9, zdržal sa: 0, proti:0, návrh bol schválený.

Bod 9)
Interpelácia poslancov
 

     V rámci interpelácie vystúpili nasledovní poslanci:

- úvodom predsedajúca informovala prítomných o stave vybavenia úloh z posledného zasadnutia obecného 
zastupiteľstva,

- Hanáková – informovanosť na web stránke obce by mala byť vyššia, oznamy od vodární a elektrární, kontakty 
rozšíriť o základnú a materskú školu, pridať hlásenie miestneho rozhlasu na stránku, zmodernizovať web stránku

- Kavoň – sa informoval, koľko žiadostí prišlo na  vyhlásené výberové konanie ZŠ s MŠ,

- starostka odpovedala, že zatiaľ osobne jeden pán sa informoval, uprednostňovaní budú občania Šintavy, pokiaľ 
budú mať záujem o prácu na škole alebo v úrade,

- Kavoň – odbornosť na prvom mieste, lokálna príslušnosť na druhom mieste, je to v plnej kompetencii 
starostky,

- Matušica – aby bola porada k OZ dňa 28.1.2019 naplánovaná na deň 22. alebo 23.1.

 

     Na všetky interpelačné dotazy odpovedala starostka obce.

 



Bod 10)
Diskusia
 

     V rámci diskusie vystúpili nasledovní občania:

–        Martin Polák – sa informoval na kontrolu BOZP na škole po odchode riaditeľa, či je v miestnosti niekto, kto 
má niečo spoločné s touto kontrolou

–        Kamila Tóthová – nemajú povinnosť oznamovať dopredu

–        Mária Lanczová – výsledok kontroly

–        Kamila Tóthová  - vždy nájdu nejaké pochybenia, máme veci, ktoré treba odstrániť, pracujeme na tom,

–        starostka – informovala prítomných, že sa bude rozširovať kamerový systém po obci, problém miestnej 
kanalizácie, cintorína by sa vyriešil.

 

     Na všetky diskusné príspevky odpovedala predsedajúca.

 

Bod 11) 
Záver

     Záverom predsedajúca poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie ukončila.

 Zapísala: Bc. Slávka Dobišová

                                                                             Bc. Stanislava    R e ž n á k o v á  , starostka obce


